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ZÁPIS Z VALNÉ HROMADY KLUBU ČESKÉHO STAVÁKA 

konané dne 9.4.2022 v Kolíně - Štítarech 

 

• Přítomni: dle presenční listiny 

Ad 1) Zahájení, předseda klubu př. Bek K. přivítal přítomné členy a hosty. 
Minutou ticha byla uctěna památka zesnulých členů klubu. 

Ad 2) Byla provedena volba návrhové komise. Byla zvolena návrhová komise 
ve složení: předseda př. Melichar, členové př. Calda a př. Kašpar.  

• Př. Hrubý, Maček, Kyška předali oslavenci př. Bekovi Zdeňkovi věcný balíček 
k jeho životnímu jubileu (70 let). 

• Př. Maček přečetl program dnešní VH. Program schválen všemi přítomnými 
hlasy. 

• Př. Hrubý přečetl usnesení z valné hromady 2021. 

Ad 3) Zpráva předsedy klubu – př. Beka Karla (viz. příloha zápisu) 

Ad 4) Zpráva jednatele – př. Hrubý. 

• Ad 5) Zpráva pokladníka – př. Ing. Boukala + rozpočet na rok 2022. Zisk za 
rok 2021 + 2.404,- Kč. Výstava v Kolíně – 12.000,- Kč. Př. Maček doplnil 
pokladní zprávu o informaci, že náš staronový sponzor př. Lukáš opět bude 
dotovat naši speciálku částkou 20.000,- Kč na stavbu klecí.  

Ad 6) Zpráva poradce chovu Ing. Sousedíka:  



• Poradce chovu zhodnotil úroveň výstav na pobočkách, zmínil velký úspěch 
celostátní speciálky v Kolíně-Štítarech. Na výstavě bylo několik hostů 
z jiných klubů a naše výstava se jim velmi líbila. Dále ve své zprávě př. 
Sousedík probral výstavy v Lysé, školení barvy a školení posuzovatelů, kde 
se po mnoha letech školil český stavák. Dále se vyjádřil k výstavě českých 
staváků v Německu. 

Ad 7) Zpráva matrikáře př. Beka Zd.: Klub má v současnosti 176 členů (loni 
215). 

AD 8) Zpráva revizní komise: předseda KRK př. Abrešek  – přednesl revizní 
zprávu za rok 2021 (viz příloha zápisu). 

Ad 9) Zprávy poboček:  

• Středočeská: př. Bek Zd. – informovanost členů pobočky, všechny zápisy 
z vedení Klubu se čtou na pobočce. V říjnu proběhla výstava výletků 
v Úvalech, bylo vystaveno 140 ks holubů. V letošním roce bude výstava 
výletků 8.10.2022 opět v Úvalech.   

• Jihočeská: předseda - př. Zajíc J. úbytek členů – 4 členové. Výborové 
schůze se konají v Soběslavi – 3x za rok. Pořádají výstavu 120 ks, 
přehlídku výletků – 80 ks a výroční schůzi. Příspěvky 150,- Kč schválili na 
pobočce. 

• Západočeská: př. Ing. Slepička – pobočka má 19 členů, nový člen př. 
Jánský. 9.3.2022 proběhla výroční čl. schůze. Neshody mezi členy ohledně 
posouzení speciálky. Výstava pobočky v Nezvěsticích. V Nýřanech proběhla 
výstava výletků. Výstava německých staváků bude 19. – 20.11.2022 ve 
Waidhausu.. V Rakousku funguje Klub staváků a stelerů. Návrh na rozšíření 
počtu specialistů na speciálce. Označovat oceň. lístky razítkem 
posuzovatele. Př. Melichar doplnil př. Slepičku ohledně dotací od ÚOK – 
nikdo z kontrolních komisí nekontroloval podmínky dotace. 

• Severočeská: př. Straka – jednatel pobočky. 12.3.2022 proběhla výr. čl. 
schůze pobočky. Mají 18 členů. Na konci června bude schůze 
v Bohušovicích. Plánují výstavu výletků na září. V říjnu by měla být výstava 
pobočky. Př. Michl – předseda pobočky doplnil jednatele ohledně stěhování 
fundusu. Př. Michl navrhl, aby specialisté posuzovali na více výstavách. 
Mělo by se udělat školení pro klubové specialisty.  

• Východočeská: předseda př. Kaluha  – 28 členů, výstava pobočky bude 
v Chlumci nad Cidlinou 12.11. 2022 - pozvání pro všechny členy Klubu. 



• Jihomoravská: př. Pavelka – pobočka má 15 členů. Výstava proběhne 5.11. 
2022 v Křenovicích. 

• Moravskoslezská pobočka: př. Kyška M. – odešlo několik členů. Nyní má 
pobočka 17 členů. 22.1.2022 proběhla výr.čl.schůze pobočky. Jednatelem 
pobočky byl zvolen př. Neborovský. Speciální výstava proběhne 15.10. 
2022 ve Velké Hoštici. 

Ad 10) Speciálka klubu – proběhne v Kolíně ve dnech 8.-11.12.2022. Př. Bek Zd. 
vyzval členy, jestli chce někdo změnit výstavní podmínky. 

Plán práce:  a) 3.9.2022  rozšířený výbor Klubu 

                  b) 8.-11.12.2022 speciálka Klubu v Kolíně 

                  c) školení: typ ČS + kresby březen 2023 

                  d) valná hromada Klubu proběhne během dubna 2023 

                     (povinné pro všechny Klubové specialisty). 

 Ad 11) Různé: Př. Hrubý přečetl nabídku od př. Žohy z výstaviště Lysá nad Labem 
na vystavování českých staváků v Lysé. Dále byla přečtena odpověď od př. Hrubého. 
Jednomyslně odsouhlaseno. 

Byl přečten dopis př. Ing. Slepičky k rozhodčí komisi ohledně neudělení dotace od 
ÚOK. Tento dopis byl jednohlasně odsouhlasen a př. Hrubý ho zašle na rozhodčí 
komisi ČSCH. 

Ad 12) Diskuse:  

• Př. Král ZO ČSCH Kolín, poděkoval za spolupráci s Klubem ČS a věří, že do 
budoucna budeme nadále spolupracovat. 

• Př. Bek K. upozornil pobočky, aby si mezi sebou vybraly další adepty na 
posuzování pro klubovou speciálku. Měly by adepty představit na podzimním 
zasedání rozšířeného výboru. 

• Bylo odsouhlaseno zvýšení příspěvků do klubové pokladny na 150,- Kč. 

• Př. Michl vystoupil s tím, že při přepravě zvířat do zahraničí musí být na 
potvrzení kulaté razítko od veterináře. 

• Bylo konstatováno, že evropská výstava v polských Kielcích je zrušená.   

• Př. Melichar se zeptal, jestli bylo splněno usnesení z minulé VH ohledně 
připomínek ke změnám vzorníku. Př. Hrubý odpověděl, že připomínky ke 
vzorníku byly odeslány př. Víškovi z ÚOK. 



• Zd. Bek se rozhovořil k vyhodnocování šampionů a hygieně na speciálce. Dále 
mluvil ke klubovým razítkům specialistů.  

• Př. Kyška + př. Krupka vystoupili ohledně připomínek k novému vzorníku. 

• Př. Ambrešek vznesl dotaz na pokladníka ohledně výběru vstupného a kolik lidí 
navštívilo speciálku. Odpověděl pokladník př. Boukal. 

• Dále proběhla široká diskuse k vyhlašování šampiónů. 

• Př. Havel vznesl dotaz na pořádání výstavy při místní výstavě jako speciálku 
českých staváků. 

• Př. Došek - rozdíly při posouzení řešit u klecí a neřešit toto na FACEBOKU. 

Ad 13) Usnesení: přednesl př. Melichar a bylo schváleno jednomyslně. 

Ad 14) Závěr: provedl předseda Klubu př. Bek K. - poděkoval delegátům za účast a 
popřál jim šťastnou cestu domů. 

 

 

 

Zapsal: jednatel Klubu př. Hrubý J. 

 

 

 

V Praze dne 9. 5. 2022 


